
Järbo OK:s historia 1975-2010

FörfaƩare Kjell Wennergrund

Den 12 december 1975 bildades Järbo Orienteringsklubb. JOK bröt sig ur Järbo IF som ca. 5 år Ɵdigare
hade börjat med orientering som en sekƟon i huvudföreningen. Således fanns i lilla Järbo två 
orienteringsklubbar under eƩ par års Ɵd, innan orienteringen försvann i Järbo IF. Det väckte en viss 
förundran eŌersom det redan på den Ɵden börjat bli färre och färre orienteringsklubbar. Således gick
Järbo emot strömmen. Ockelbo hade exempelvis samma år slagit ihop tre klubbar och bildat Ockelbo 
OK.

Första styrelsen i Järbo OK: Ordförande BerƟl Gruvman, övriga i styrelsen var Hasse Herbertsson, 
Börje Forsberg, Lars Carlsson och Inga Forsberg.

1976

Fick Järbo OK sina två första DM mästare genom Kjell Hansson i skidorientering och Olle Forsberg i 
NaƩorientering.

För aƩ förbäƩra klubbkassan höggs och såldes julgranar.

1977

Var eƩ rikƟgt snöår därför måste många vårtävlingar ställas in, och de tävlingar som i alla fall 
arrangerades blev det snöpulsning.

För aƩ förbäƩra vår klubbkassa hade vi jultomteservice.

 1978

Var vi arrangör för en eliƩesƩävling den 30 juli som gick på Sandsjöbladet. Vinnare bland herrarna 
var Stefan Persson Rehns BK och bland damerna Eva Jonsson AlŌa SOK. Tävlingsledare var Hasse 
Herbertsson. Tävlingen samlade inte mindre än 1242 deltagare.

I oktober samma år får vi en egen klubblokal i källaren i Kyrkskolan.

1979

Var vi Ɵllsammans med Valbo AIF arrangör av Norrländska Mästerskapet i skidorientering, tävlingen 
gick i febr. med Hembygdsgården som målplats, världens finaste målplats och jobbigaste upplopp. 
Det blev inte läƩare genom aƩ massvis av snö föll på naƩen Ɵll söndag då individuella tävlingen 
skulle gå, därför hann vi inte rikƟgt packa snön. Starten måste flyƩas fram två Ɵmmar. Många 
favoriter tog helt slut.

I maj startar vi i Tio-mila för första gången. Full av entusiasm eŌer aƩ tränat hela vintern och våren, 
men vi bröt på första sträckan.

  Eldsjälen Hasse Herbertsson flyƩar från Järbo.



1980

I maj arrangerar Ockelbo OK Ɵllsammans med oss och Jädraås AIK en eliƩesƩävling som samlar ca: 
4000 deltagare, tävlingen går i Jädraås.

I łällorienteringens H 21 klass placerar sig Stefan Modig och Sten-Olov Lindberg på en 18 plats.

1981

I jan. arrangerar vi skid-Ol DM individuellt och budkavle för Gästrikland och Hälsingland.

 I sept. arrangerar vi budkavle DM på Västerhällakartan.

1982

I jan. flyƩar vi klubblokalen Ɵll nuvarande plats.

Vårläger i Stockholm, förläggning Järva-krog i Solna.

På O-ringen i Luleå vinner Anna-Karin Åkerlund sin klass D 17B sammanlagt och blir därmed första 
klubbmedlem som vinner O-ringen.

I aug. samma år startar en speciell tävling som kallas ”Gävleborgaren” den har 30 delsträckor och 
klubbar från Hälsingland och Gästrikland ställer upp. Den första Gävleborgaren går i år i Gästrikland, 
startar i norr och går i mål i Österfärnebo i söder. Start fredag den 20 aug. och mål lördag 21 aug. 
Järbo OK lägger 3 delsträckor.

1983

 Påskläger i Göteborg.

 I sept. börjar Mats-Olov Hansson som kanslist på helƟd för Järbo OK.

 I okt. startar Evy Swetsnoff moƟonsgympa i gymnasƟksalen Gullhedskolan. Succé.

1984

Maj KrisƟna Carlberg blir ny kanslist i 3 månader.

Seija Rovanperä vinner en etapp på O-ringen i Bräkne-  Hoby.

I aug. arrangerar vi två-dagarstävlingen Hammarslaget Ɵllsammans med OK Hammaren. TC i Botjärn.

Kommunen upplåter ” Björkmurengården ” Ɵll Järbo OK aƩ använda gården Ɵll klubbändamål, deƩa 
eŌer önskemål från gårdens Ɵdigare ägare Nelly Olsson som förordat deƩa i siƩ testamente.

 



1985

I jan. ” Snack med Jack” kurs i Ol-teknik med Jack Björnsen.

I aug. blir Järbo OK tvåa eŌer Leksand i KSK kavlen. I laget ingick; Kjell Wennergrund, Ronny 
Göransson och Mats-Olov Hansson.

I okt. börjar Bengt Östh som kanslist för Järbo OK samƟdigt tar Järbo OK på sig ansvaret för 
friƟdsgården ”Holkan”.

I nov. firas 10 års jubileum på YƩerbyns Bygdegården. Även Ɵdigare medlemmar inbjudna.

 1986

I aug. arrangör av Dag DM på Kalltjärnskartan.

I nov. skickades ut en enkätundersökning Ɵll alla medlemmar i Järbo OK ” fortsäƩa eller begravas”. 
DeƩa på grund av det ointresse som medlemmarna visat, undersökningen visade aƩ vi skulle 
fortsäƩa.

1987

I juni familjebreddläger i Mållongstad.

I sept. var vi arrangör för breddagen med TC i UlŌorp. Det regnade in i sekreteriatstältet så aƩ en 
dator som vi lånat av SANDVIK förstördes. Det tänkta ekonomiska överskoƩet förbyƩes Ɵll förlust.

I dec. var det skidläger i Skålsjön.

1988

Aug. Bengt Östh slutar som kanslist för Järbo OK.

 1989

I aug. Arrangör av distriktsmatchen för Orienteringsungdomar från Dalarna, Hälsingland, 
Västmanland, Uppland och Gästrikland. TC och mat och övernaƩning vid Gullhedskolan, 
kvällsunderhållning, disco av bröderna Östblom på Folkets Hus. Lars Sjöbergs skänkta hederspris 
uppskaƩades så mycket så aƩ ledarna för dom olika distrikten beställde en större tavla som skall 
användas som vandringspris Ɵll distriktsmatchen.

I samband med eŌersökningen av en 87 årig man, i sept. uppskaƩades JOK:s skallgångskedja så aƩ 
polisen utdelade en plakeƩ som tack för hjälpen.  

 



1990

I febr. var vi tänkta som arrangör av Norrländska mästerskapet i skidorientering, men på grund av 
den ringa snöƟllgången måste tävlingen flyƩas Ɵll Sundsvall.

I juli var vi arrangör för kommunmästerskapet.

I aug. hade vi ungdomsläger för våra ungdomar med förläggning i Jädraås skola.

1991

Juni läger i Skålsjön.

I aug var vi arrangör för en orienteringstävling med elitklasser. TC norr om Kungsbergsanläggningen, 
tävlingen gick på Sandsjökartan.

Björkmurengården delades upp och blev ” Björkmurens vänner ” där ingick föreningarna; Järbo OK, 
SPF, PRO, Naturskyddsföreningen, Gullhedskolan och Scouterna. Under senare år Ɵllkom även andra 
föreningar.

1992

Juni läger i Skålsjön.

I aug. var vi arrangör av Ultralång DM, plats Sandsjökartan.

EƩ tråkigt budskap kom från SOFT aƩ sex unga orienterare har döƩ i samband med träning-tävling. 
Budskapet lydde; är du frisk kan du tävla och träna utan oro. Men tävla och träna inte med infekƟon i
kroppen. Senare på året uppmanade Annichen Kringstad aƩ vi säƩer in pengar Ɵll forskning med 
anledning av plötsliga dödsfall bland orienterare. TWAR forskning. Många av våra akƟva vuxna 
orienterare följde uppmaningen och saƩ in pengar Ɵll forskningen.

1993

I januari börjar Järbo OK aƩ sälja bingo-loƩer med bra förtjänst.

I febr. får alla elitorienterare tävling-träningsförbud p.g.a. TWAR.

Nybörjarkurs samt påbyggnadskursen ” Spik på ” startade under våren.

Läger i slutet av juni i Skålsjögården.

Under O-Ringen i Halland blev det beslutat aƩ Gästrikland får O-Ringen 1998, GOF:s ordförande 
Lillemor Forsberg meddelade glaƩ deƩa under O-Ringen i Halland Ɵll alla Gästriklands klubbar.

 



1994

I miƩen på januari arrangerade Årsunda IF Ɵllsammans med oss en GP tävling i Skidorientering. 
Tävlingen gick på Västerhällakartan lördag – söndag 15-16 jan. ca 12 mil skidspår var uppkört. 
Förläggning på Gullhedskolan. Deltagare från södra Sverige blev förvånad aƩ det fanns så mycket snö
här när dom var utan.

Våra medlemmar i JOK Torbjörn Ek och ledsagaren Christer Wennergrund kom under våren hem från 
Paralympics ( handikapp OS i Lillehammer med två silver i längdåkning.

Lägret gick i Idre i miƩen på Juni.

1995

I mars åkte två ledare från JOK Ɵll Skövde ( Billingehus ) för aƩ deltaga i ” FramƟdsvision ” då ledare 
från hela orienteringssverige samlades för aƩ knyta kontakter få Ɵps idéer och inspiraƟon aƩ ta med 
hem.

Lägret gick i Skålsjön i början av Juni.

Ingen JOK medlem var anmäld i O-Ringen i Skåne, första gången på 18 år.

Vi arrangerade Gästerikekavlen på Västerhällakartan. En lusƟg episod, speakern ville veta ungefär 
hur lång Ɵd herrarna skulle använda, vi räknade fram 199 min. IFK Mora gick i mål som segrare på 
199,04.

I nov. firade vi 20 årsjubileum, klubben har funnits i 20 år. Det skulle firas. Platsen blev 
Hemvärnsgården, levande musik, mat. Festen pågick Ɵll Kl. 24.00.

Men Ɵdigare under dagen gick som brukligt skinkloppet. Men det var inte som vanligt, det var snö på 
marken och överallt på Västerhällasskogen fanns det björnspår, men jag såg ingen av våra 
medlemmar som p.g.a. deƩa avstod skinkloppet.

Det året gav vi även ut en JubileumsskriŌ.

1996

Läger i Idre i miƩen på juni.

En höjdpunkt under året var eƩ barn/ungdomsläger i aug. med övernaƩning i Björkmurengården. 
Det ingick bilorientering, vanlig orientering, bygga indiantält, brännboll, dragkamp, besöka 
björngroƩan, springa hinderbanan. Vi hade börjat ungdomssatsningen.

Inför O-Ringen 98 skall alla orienteringsklubbar i Gästrikland bilda en O-Ringen kommiƩé. Järbo OK 
skall ställa upp med 79 funkƟonärer under en vecka 1998 i juli. Vi kommer aƩ jobba med start, mål, 
sekreteriat, exp. byggnaƟon, buss viltavdrivn. och preo under veckan. Det blir en tuff uppgiŌ.

 



1997

Medarrangör Ɵll OKH tävling Hammarslaget i maj som gick på västerhällakartan.

 Vi kunde deƩa år beställa funkƟonärsoverallen Ɵll 5-Dagars 98. Den kostade endast 200 kr. resten 
betalade Järbo OK.

Läger i Skålsjön i juni.

I juli deƩa år fick vår skallgångskedja rycka ut ( ca 20 st.) för aƩ leta eŌer en dam på 90 år som 
hiƩades välbehållen invid gamla IP.

Vi körde även deƩa år eƩ barn/ungdomsläger, samtliga ungdomar fick en varsin T-shirt med texten

” Björkmurenlägret ”.

I nov.deƩa år var alla orienteringsklubbars funkƟonärer inför 5-Dagars 98 inbjudna Ɵll Folkparken 
Estraden i Gävle på Kick-off. Det var en diger underhållning med dans och kaffe med Ɵlltugg. Det var 
dags aƩ tända stubinen och låta den brinna ända Ɵll vecka 30 år 1998.

1998

Det här året kom Ɵll största delen aƩ handla om Gästrike 5dagars 98 varje uppdrag ( del ) hade cirklar
där man stärkte sammanhållningen, informerade och fick in pengar Ɵll 5dagars föreningen. Man åkte 
ut Ɵll etapplatserna, undersökte material på I 14 område och gick på 5dagars fest Ɵll Folkparken i 
Gävle. Provlöpning av banor. Stora diskussioner om vi skall använda elektronisk stämpling, och isåfall 
om vi skall använda Sport ident eller Emit. Det blev det gamla stämplingssystemet.

Så kom vi då äntligen fram Ɵll 5-dagars veckan som vi har både längtat, gruvat oss för ända sedan 
1993. Det började inte bra, det hade Ɵdigare regnat så mycket aƩ lastbilarna med bl.a. sekreteriat 
utrustning inte kom fram därför måste tält användas med allt merarbete deƩa innebar för 
byggnadsgruppen. Men under hela veckan var det uppehåll Ɵll Gävles etapp då kom lite regn när  
Johan Ivarsson sprang i mål som segrare.

Skönt aƩ O-Ringen är över, samƟdigt känns det lite vemodigt, och en viss saknad, därför bestämde vi 
inom klubben aƩ alla som ville kunde skriva ner något minne från O-Ringen 98. Vi fick in en hel del 
bidrag som publicerades på baksidan av månadsbladet. Vinsten i pengar blev för vår del ca; 90000 kr.

 1999

Klubblägret i juni var förlagd Ɵll Idre.

O-Ringen går i Dalarna med C-ort Borlänge. För första gången i historien kommer O-Ringen aƩ 
använda SporƟdent. Därför har klubben inköpt sporƟdent pinnar för samtliga som är anmäld Ɵll O-
Ringen. Vår klubb beslutade aƩ vi skall hyra stugorna i Torrberg utanför Leksand. Och uppleva gamla 
minnen,vi låg där även 1973 när O-Ringen gick i Dalarna ( RäƩvik ).

I slutet på året tog vi beslutet aƩ göra en hemsida. Mats Helgesen blir ansvarig för hemsidan. 
Hemsidan är klar i dec. 



 

2000

Vi tar fram en ny klubboverall.

Harriet Gunnarsson startar ungdomsledarcirkel för åƩa deltagare.

O-Ringen går i Närke med Hallsberg som C-ort. Den går Ɵll historien som den regnigaste och lerigaste 
någonsin. Många gav upp och åkte hem.

EŌersom vi inte hade något läger deƩa år, var vi några som åkte Ɵll Gotland i oktober och var med på
tävlingen ( Helg utan älg ).

I dec fyllde klubben 25 år deƩa firades på årsfesten med exoƟsk frukt, skinka och rostbiff.

 2001

Under deƩa år dör Lars Sjöberg som i början på 70 talet startade orienteringen i Järbo, då under 
Järbo IF: regi.

Vi var arrangör för kommunmästerskapet deƩa år.

Lägret blir i Sälen ( Lindvallen ).

O-Ringen gick i Uppland med Märsta som C-ort. Extremt varmt, soligt väder.

2002

Årets läger gick i Idrełäll, samma Ɵd var världens bästa orienterare där och tävlade World cupfinalen 
i Middle distance.

O-Ringen gick i Skaraborg med Skövde som C-ort , vi var 14 tävlande från Järbo.

DeƩa år gick vi ur skidförbundet p.g.a. lite intresse av klubbmedlemmar, beroende på snöfaƫga 
vintrar.

 2003

För aƩ möta upp kravet aƩ lära ungdomarna svårare orientering startar vi en ungdomsledarcirkel 
med Harriet Gunnarsson som cirkelledare.

Vi tecknar en olycksfallsförsäkring som gäller alla akƟva under tävling och träning. Gäller såväl vuxna 
som ungdomar.

Lägret gick i Idrełäll.

O-Ringen gick i Bohuslän-Dal. Uddevalla som C-ort. Endast 4 deltagare från Järbo. NyƩ för i år är aƩ 
alla vuxna får kartan i startögonblicket.



Vi var arrangör för Ultralång DM för Gästrikland, Hälsingland och Uppland det samlade 314 
deltagare. Tävlingen gick i Småfäbodarna.

 2004

DeƩa år försökte vi eƩ annorlunda grepp för aƩ locka folk Ɵll Naturpasset, vi delade ut 
Naturpassetkartan Ɵll samtliga hushåll i Järbo ( graƟs ) Det blev inte den succén som vi hade 
förväntat oss.

Full koll ! En cirkel för ungdomar mellan 13-16 år startar i mars deƩa år, cirkelledare Stefan Östh.

Lägret gick i Sälen, där Malungs OK bjöd på teknikträningar för alla från nybörjare Ɵll elit.

Endast två deltagare från Järbo Ɵll O-Ringen i Göteborg.

WM i orientering gick i Västmanland med Västerås som huvudort.

Järbo OK:s första guld i budkavle gick i H 10 klassen Ɵll David Källström och Kevin Ståhl som därmed 
blev historiska.

En målsäƩning inför nästa år är aƩ ställa upp i Ɵomila med eƩ ungdomslag.

 2005

Full koll ! Cirkel för ungdomar fortsäƩer även deƩa år.

Vi är arrangör för Sprint DM som går på Järbos bykarta.

Vi bildar ledningsgrupp istället för styrelse, ingen ville vara ordförande.

För första gången ställde vi upp eƩ ungdomsƟomilalag, bestod av Theo Odenryd, David Källström, 
Annika Helgesen och Andreas Hedlund.

Lägret gick även deƩa år i Sälen. Med 24 deltagare från Järbo OK.

En ny tävlingsblus, en tjusig med insvängning i midjan togs fram.

Järbo OK vann ungdomstävlingen Brödkampen i Jädraås som Ockelbo OK arrangerar. Klubben fick en 
brödkavel som pris.

 O-Ringen gick i Småland med Skillingaryd som C-ort, vi var 14 deltagare från Järbo. Kjell 
Wennergrund en etappseger i H 65K.

Kevin Ståhl blev Gästrikecupsegrare i H 10 klassen

Vi var arrangörer för Trimtexcupfinalen.

Som målsäƩning inför nästa år är aƩ klubben får 4 DM medaljer varav minst eƩ guld. Samt minst en 
deltagare Ɵll USM.

 



2006

Studiecirkel i orienteringsteknik, från gul Ɵll röd svårighet, Cirkelledare Andreas Wallström. 6 träffar 
varav den sista i skogen.

Lägret som vanligt i Sälen.

I Sandvikens kommunmästerskap tog våra ungdomar hem det mesta. H 10 Joakim Ståhl, H 12 Kevin 
Ståhl, H 14 Fredrik Wallström, H 16 Theo Odenryd, H 18 Andreas Hedlund.

O-Ringen gick i Hälsingland med Mohed som C-ort. Rekorddeltagande från Järbo 27 st. De flesta 
sprang alla dagar. EŌer 5 dagar var Anders Rönnlund slutsegrare i H 35 moƟonsklassen.

Ny klubboverall har tagits fram.

Järbo OK fick tre platser Ɵll USM i Blekinge.

På medeldistans DM tog Andreas Hedlund guld och Andreas Wallström silver i H 18 klassen. I H 12 
budkavle DM gick Ɵll Järbo OK genom Kevin Ståhl och David Källström.

MålsäƩningen som var saƩ året innan uppfylldes.

Andreas Wallström Ɵlldelas sƟpendium för unga ledare på 3000 kr. av Skogssportens gynnare. 
Diplomet utdelades den 19 dec.

DeƩa år sökte vi pengar från ” Handslaget ” vi startade eƩ projekt som vi kallade ” Öppna dörrarna 
för fler ” Vi tog kontakt med föräldrar som vi visste hade barn som var intresserade. Dessa blivande 
ledare fick deltaga i en cirkel under vinterhalvåret där Stefan Öst var cirkelledare. I projektet står aƩ 
cirkeldeltagarna gör en annons om nybörjarkurs aƩ säƩa in i annonsbladet. DäreŌer fungerar de som
ledare för nybörjarna under 8 veckor. Vid avslutningen får nybörjarna en t-shirt med texten ” 
JärbokoƩarna ”.

2007

DeƩa år återgick vi Ɵll styrelse från ledningsgrupp Kjell Wennergrund ordf, Andreas Wallström vice 
ordf, BriƩ-Marie Wallström kassör, Tony Ståhl ledamot och Stefan Öst ledarmot.

Studiecirkel  ” Full koll ” från röd Ɵll svart. Gäller 12 år och äldre. Cirkelledare Andreas Wallström.

Annons om nybörjarkurs i annonsbladet. Målgrupp 5 – 10 år. Inte mindre än 21 ungdomar samlades 
vid klubblokalen. En eloge Ɵll ledarna. Kursen avslutades eŌer 8 veckor med utdelning av en t-shirt.

Lägret som vanligt i Sälen.

EƩ ungdomslag i Ɵomila.

På våravslutningen i Björkmuren var det inte mindre än 33 ungdomar och nybörjarna fick en t-shirt 
med texten ” JärbokoƩarna ”.

Vi var arrangör för NaƩ DM som gick på Västerhällakartan.

Genom ungdomarna fick vi 3 guld och 4 brons i DM.

Kevin Ståhl totalsegrare i Gästrike cupens H 12 klass.

Theo Odenryd slutade på en 71 plats på USM på Gotland.



2008

Inköp av färglaserskrivare, aƩ användas Ɵll utskriŌ av kartor Ɵll träningar och Skärmjakten.

Järbo OK blev Ɵlldelad Skogssportens Gynnares sƟpendie Nils Wåhléns minne, sƟpendiet är på 5000 
kr. DeƩa genom vårt goda ungdomsarbete, eŌer rekommendaƟon från Gästriklands distriktsförbund.

Vi var arrangör för Gästrikelägret för ungdom. ÖvernaƩning på hårt underlag i Gullhedskolan. 
Teknikträningar på Västerhällakartan, Sandsjöbladet och Kungsbergsbladet med avslutningsstafeƩ på
Västerhällakartan.

Klubbläger på Idrełäll.

O-Ringen gick deƩa år i Dalarna ( Sälen ) vi ( Järbo OK ) hade förbokat 24 bäddar redan i november 
2006, ändå hamnade vi på den lista som inte blev Ɵlldelade stugor Ɵll O-Ringen. Trots deƩa var vi 18 
st. från Järbo som tävlade. De flesta låg i husvagn, vissa på hotell.

Vi var arrangör för Sandvikens kommunmästerskap. Tävlingen gick på Sandsjökartan med TC vid Mats
och Maria Källströms gård.

DM tävlingarna, Kevin Ståhl H 14, Guld Lång DM silver medel, brons NaƩ-DM. Alicia Ljung D 10 guld 
medel silver lång DM. H 14 stafeƩ DM, brons Ɵll Kevin Ståhl, Jonathan Anderung, Patric Härdig.

2009

Delvis ny styrelse med Andreas Wallström som ordförande, eƩ vikƟgt beslut var aƩ alla vuxna 21 år 
och äldre betalar  hela anmälningsavgiŌen Ɵll alla tävlingar. För ungdomarna betalar klubben  hela 
anmälningsavgiŌen.

Studiecirkel för ungdomar ” från gul Ɵll orange ”  Ledare Tony Ståhl och Magnus Flodman.

Ny tävlingsdress har tagits fram.

Vi var arrangör för Ultra lång DM. Tävlingen gick på Sandsjökartan, TC vid Mats och Maria Källströms 
gård.

Klubblägret i Sälen.

O-Ringen gick i Småland med Eksjö som C-ort. 18 st tävlande från Järbo.

Kevin Ståhl slutsegrare i Gästrike-cup H 14.

På Norrlandmästerskapet hade Kevin Ståhl H 14 Silver på medel och lång och Brons på sprinten. 
Joakim Ståhl H 12, Silver på lång. Daniel Ståhl H 10 Brons på sprinten.

Sprint DM. H 14 Kevin Ståhl Guld; D 12 Alicia Ljung Guld; Johanna Henriksson Silver; H 12 Joakim 
Ståhl Brons; D 10 Tove Flodman brons.

Lång DM. D 35 Karin Wallin Guld; H 12 Joakim Ståhl Silver; H 10 Rasmus Täck Silver; D 10 Tove 
Flodman Brons.

NaƩ DM. H 14 Kevin Ståhl Guld; H 12 Joakim Ståhl Guld; D 12 Johanna Henriksson Silver.

Medel DM. H 35 Stellan Täck Guld, Magnus Flodman Silver. H 14 Kevin Ståhl Guld, Andreas Ljung 
Silver; H 12 Joakim Ståhl Silver; D 12 Alicia Ljung Silver; D 10 Tove Flodman Brons.



StafeƩ DM. H 16 Brons. Andreas L. Patric H. Joakim S. Kevin S. HD 10 Brons. Elsa Wallin Tove Almén 
Albin Wallin.

2010

 Styrelsen beslutar aƩ aprils månadsblad är det sista som delas ut. Järbo OK har delat ut 
informaƟonsbladet ( månadsbladet ) sedan starten 1975. AnƟngen genom utskick per post eller 
utdelning genom klubbens månadsbladsutdelare. Men bladet upphör eŌersom allt nu är skrivet på 
hemsidan och de allra flesta medlemmar har Internet. Klubben spar dessutom en del 
frimärkskostnader.

Styrelsen inför en träningsavgiŌ på 100 kr. per säsong för vuxna p.g.a. den extra kostnad det blir för  
färgpatroner Ɵll utskriŌ av kartor.

Andreas Wallström avsäger sig uppdraget som ordförande, trots aƩ han har 1 år kvar, innan omval. 
Inre motsäƩningar är anledningen. ErsäƩare är Candice Ståhl.

O-Ringen deƩa år gick i Örebro. C-orten centralt i Örebro. Vädret var inte det bästa, under torsdagen 
föll 50 mm regn, familjen  Flodman som samma dag firade sin bröllopsdag kunde inte vara kvar i det 
vaƩenfyllda tältet. Men hyrde en bröllopssvit på Scandic hotell och kunde fira kvällen framför TV 
apparaten med vin och godis. Järbo OK hade 22 tävlande på plats.

Vi var arrangör för en medeldistanstävling med eƩ passande  namn ” ”JOKerkampen ” Tävlingen gick 
på västerhällakartan. Med TC vid Gullhedskolan. Vi hade därigenom Ɵllgång Ɵll duschrummen.

Kevin Ståhl och Andreas Ljung var uƩagen aƩ springa USM  som gick i Ångermanland med 
Örrnsköldsvik som centralort. Tävlingen började med sprint där Kevin fick en 15 plats och Andreas en 
102 plats. Dagen eŌer blev det långdistans där fick Kevin en 18 plats och Andreas en 68 plats. Sedan 
följde distriktstafeƩen där Kevins lag slutade på 37 plats och Andreas lag på en 54 plats.

I samband med tävlingen JOKerkampen delade Per Elfström från Skogskarlarnas klubb ut eƩ pris på 
2500 kr. Till den klubb som hade ökat siƩ deltagarantal på tävlingarna och speciellt 
ungdomsdeltagande under året. DeƩa pris delades ut i samband med aƩ Skogskarlarnas klubb fyller 
75 år. DeƩa pris var eƩ bergspris ( delpris ) resterande 5000 kr. delas ut i samband med 
föreningsledarträffen. Då fick Järbo OK yƩerligare 1 000 kr.

Sprint DM. D 10 Guld Elsa Wallin. H 10 Rasmus Täck Guld. H 16 Kevin Ståhl Silver. D 14 Johanna 
Henriksson Silver.

Ultra lång DM. H 45 Anders Rönnlund Brons

Medel DM. H 10 Rasmus Täck Guld. H 35 Magnus Flodman Silver.

NaƩ DM. EŌersom det inte finns någon HD 10 klass gick Rasmus Täck upp Ɵll H 12 klassen och får eƩ 
guld i den. H 16 Kevin Ståhl Guld och

H 14 Joakim Ståhl Brons.



Lång DM. D 10 Elsa Wallin Guld. H 10 Rasmus Täck Guld. H 14 Joakim Ståhl Guld. H 16 Kevin Ståhl 
Guld. D 35 Karin Wallin Silver. D 12 Emma Blixt Brons. D 14 Johanna Henriksson Brons. H 40 Tony 
Ståhl Brons.

Gästrike cup Slutsegrare i D 10 klassen blev Elsa Wallin och i H 10 klassen segrade Rasmus Täck.

Kevin Ståhl blir antagen Ɵll Sandvikens orienteringsgymnasium.

I slutet på deƩa år kommer det Ɵll min kännedom aƩ två av de mest tongivande familjerna lämnar 
klubben och tar sina barn med Ɵll OK Hammaren. Officiellt är anledningen aƩ de tror sig få bäƩre 
ledarledda träningar och uppbackning hos OK Hammaren. Jag och många med mig har glaƩ oss aƩ 
det gåƩ så bra för Järbo OK de sista åren, speciellt på ungdomssidan där vi fåƩ många priser genom 
aƩ vår ungdomssatsning verkligen burit frukt. Det vore verkligen tråkigt om den trenden bryts i och 
med deƩa.


